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Přítomni: 

• Mgr. Vojtěch Pospíšil   Josefov – předseda a starosta   

• Mgr. Josef Osička   Moravský Žižkov – místopředseda a starosta 

• Tomáš Makudera   Dolní Bojanovice – místostarosta  

• Mgr. Vladimíra Požgayová  Kostice – místostarostka 

• Ing. Lubomír Zahradník   Prušánky – starosta 

• Mgr. Tomáš Klásek   Lužice – starosta 

• Ing. Ivo Padalík   Starý Poddvorov – starosta 

• Zdeněk Brhel   Nový Poddvorov – starosta 

• Ing. Zdeněk Tesařík    Tvrdonice – starosta 

• Ing. Petra Křivánková    projektová manažerka 

• Ing. Josef Smetana   technicko-ekonomický pracovník 

 

 

Zapisovatel:  

• Bc. Eliška Petrlová    manažerka  

 

 

Omluveni: 

• Mgr. Renáta Priesterrathová  Ladná – starostka 

• Mgr. Hana Zoubková  Týnec – starostka 

• Mgr. Ladislav Straka   Lanžhot – starosta 

• Bc. Jana Filipovičová  Hrušky – starostka 

• Ing. Bc. Josef Dvořáček  Mikulčice – starosta 

 

 

Program: 

1. Zahájení  

2. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání  

3. Organizační záležitosti:  

- Výjezdní zasedání – MAS Opavsko 9.-.10.5.2022 

4. Různé: 

- SECAP – projednání obsazení pracovního úvazku 

- Informace o postupu založení KES 

- Aktualizace infopanelů RP – současný stav 

- Verbíři Podluží 15.5.2022 - Týnec 

- Cyklovýlet 10.6.2022 

- Kuželky Lanžhot – 26.5.2022 

5. Diskuze  

6. Závěr 
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Bod programu č. 1 – Zahájení 

Starosta obce, Ing. Zdeněk Tesařík, přivítal všechny přítomné a následně předal slovo předsedovi svazku 

obcí, Mgr. Vojtěchu Pospíšilovi. Předseda svazku seznámil všechny přítomné s programem zasedání. 

Usnesení č. 1/74 

Členská schůze RP schvaluje program zasedání členské schůze Regionu Podluží.                   H:9-0-0 
 

 
 
 

Bod programu č. 2 – Kontrola plnění usnesení  

Předseda svazku, Mgr. Vojtěch Pospíšil, seznámil přítomné s kontrolou plnění usnesení z minulého 

zasedání a konstatoval, že vyplývá k dnešnímu jednání návrh na uskutečnění Členské schůze ve Valticích 

Salon vín, probere se v bodě různé. 

Usnesení č. 2/74 
Členská schůze RP bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání. 

                                                                                                                                                       H: 9-0-0 

 

 

 

Bod programu č. 3 – Organizační záležitosti  

MAS Opavsko – Ing. Petra Křivánková seznámila přítomné s harmonogramem výjezdního zasedání 

v rámci dobré praxe – komunitní energetika na Opavsku. Financování výjezdního zasedání bude stejné 

jako při výjezdu do Krkonoš, tedy náklady na ubytování si hradí každý individuálně, doprava a strava 

bude hrazena společně a následně rozpočítána na Region Podluží, Mikroregion Hodonínsko. 

Usnesení č. 3/74 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o výjezdním zasedání k příkladům dobré praxe 

komunitní energetiky MAS Opavsko. 

                                    H:9-0-0 

 
 

Bod programu č. 4 – Různé 

SECAP – Ing. Petra Křivánková informovala o podání žádosti. Žádost byla podána do výzvy č. 13/2021 

Pakt starostů a primátorů pro klima a energii, jako 4 v pořadí a aktuálně jsme byli informováni, že 

žádost prošla formálním hodnocením a byla ze strany poskytovatele dotace doporučena ke schválení. 

Začátek realizace projektu je v žádosti stanoven od 1.6.2022 do 31.5.2024. První aktivitou projektu bude 

provedení výběrového řízení na dodavatele SECAP, předpoklad realizace výběrového řízení je červen až 

červenec 2022.  Dále je také v rámci projektu vytvořena pracovní pozice na zaměstnance pro oblast 

energetiky. Zaměstnanec bude zaměstnán na 2 roky s celkovou výší úvazku 0,5, která je stanovena 

v projektu, předpoklad pracovní smlouvy s úvazkem 0,5. bude od 1.6.2022. Proběhla krátká debata nad 

odborností konkrétního člověka, který bude nutný pro oblast energetiky a pro její další rozvoj získat. 

Ing. Josef Smetana konstatoval, že se zakládá společnost KES, kde bude také potřeba pracovníka, je na 

zvážení, aby to byl pracovník, který může pracovat jak pro projekt SECAP, tak také v rámci KES. Ing. 

Petra Křivánková sdělila, že pokud by to byl student, určitě by stačil pro začátek 0,5 úvazku, ale pokud 

to bude odborník, tak se plný úvazek pohybuje platově mezi 30-60 tisíci korunami. Vedení RP navrhlo, 

aby vzhledem k informovanosti a proškolení, byla dočasně uzavřena smlouva s Ing. Petrou Křivánkovou 

na pozici pracovníka SECAP pro Region Podluží. Starostové souhlasí s návrhem, že dočasně bude na 

0,5 úvazku zaměstnána v rámci realizace projektu SECAP pro Region Podluží Ing. Petra Křivánková, do 

doby, než se najde nový zaměstnanec – odborník na energetiku.  
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Usnesení č. 4a/74 
Členská schůze RP bere na vědomí  informace o podané žádosti SECAP a vytvoření pracovního 

úvazku od 1.6.2022, kdy bude dočasně uzavřena pracovní smlouva s Ing. Petrou Křivánkovou na pozici 

pracovníka SECAP pro Region Podluží.          H:9-0-0 

Informace o postupu založení KES - Ing. Petra Křivánková informovala přítomné o postupu založení 

KES. Momentálně je vše v řešení právníka, byly připraveny stanovy pro založení nového spolku. Ing. 

Josef Smetana sdělil, že budou založeny webové stránky, kde budou všechny informace o komunitní 

energetice. 

Usnesení č. 4b/74 

Členská schůze RP bere na vědomí  informace o postupu založení KES. 

            H:9-0-0 

 

Aktualizace infopanelů RP – současný stav – manažerka, Bc. Eliška Petrlová informovala přítomné  

o aktuálním stavu tvorby nových infopanelů, kdy budou nové aktualizované desky vloženy do 

stávajících dřevěných konstrukcí a v některých obcích do nových dřevěných konstrukcí, jelikož byly 

některé dřevěné konstrukce poškozeny a již pro instalaci nových info panelů nejsou vyhovující. Také 

sdělila, že stávající dřevěné konstrukce v obcích, budou v rámci dotace z JMK obnoveny a bude 

provedena údržba panem Valou z Rohatce. Vždy bude manažerka kontaktovat jednotlivé obce, kdy 

bude pan Vala, v které obci přítomen a kdy bude provedena údržba.    

Usnesení č. 4c/74 

Členská schůze RP bere na vědomí  informace o aktualizaci infopanelů.    H:9-0-0 

 

 

Verbíři Podluží 15.5.2022 v Týnci – manažerka, Bc. Eliška Petrlová informovala o konání XIV. 

Ročníku Verbířů z Podluží, kteří se letos konají v Týnci, v neděli 15. května 2022 od 15 hodin 

v Kulturním domě. Všichni jsou srdečně zváni. Letos se přihlásilo 9 soutěžících. 

Usnesení č. 4d/74 
Členská schůze RP bere na vědomí  informace o soutěži dětských Verbířů Podluží, kteří se 

uskuteční 15.5.2022 v 15 hodin v Týnci, KD.         H:9-0-0 

 

 

Termín cyklovýletu 10.6.2022 – manažerka, Bc. Eliška Petrlová informovala přítomné o trase 

cyklovýletu, který se uskuteční v pátek 10. června 2022. Zahájení v obci Kostice-Sportklub, dále se 

pojede přes obce zasaženy tornádem a zakončí se cyklovýlet v Hodoníně – Veslařský klub. Byli 

osloveni všichni sponzoři a potvrdili účast – SWIETELSKY, TESPRA a Donera. 

Usnesení č. 4e/74 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o cyklovýletu, který se uskuteční 10.6.2022   

                        H:9-0-0 

 

 

Kuželky Lanžhot 26.5.2022 – manažerka, Bc. Eliška Petrlová informovala o konání tradičního turnaje 

v kuželkách, který se uskuteční v Lanžhotě dne 26.5.2022 od 13 hodin v Hostinci u Bartošů. Turnaj 

bude opět jednodenní akcí. Pozvánka a informace k turnaji, budou včas rozeslány.  

Usnesení č. 4f/74 

Členská schůze RP bere na vědomí informace o turnaji v kuželkách, který se uskuteční tradičně 

v Lanžhotě, ve čtvrtek 26.5.2022, v 13 hodin v Hostinci u Bartošů.   

            H:9-0-0 

 



 4 

Bod programu č. 5 – Diskuze  

Místostarostka obce Kostice, Mgr. Vladimíra Požgayová, se dotázala, zda někdo z přítomných dostal 

pozvání nebo jestli neví, že by se mělo uskutečnit setkání zástupců obcí k vyhlášení CHKO Soutok. 

Starostové žádnou pozvánku neobdrželi a diskutovali nad Soutokem, a stanovisko svazku obcí Regionu 

Podluží je, že stojí za Městem Lanžhot s jakýmkoliv jejich rozhodnutím. 

Usnesení č. 5/74 

Členská schůze RP bere na vědomí  informace z bodu diskuze.               H: 9-0-0          

 

 
 
Bod programu č. 6 – Závěr 

Předseda svazku Regionu Podluží, Mgr. Vojtěch Pospíšil, poděkoval přítomným za účast. 

Příští zasedání Členské schůze se uskuteční ve středu 8. června 2022 v Josefově, ve 13 hodin. 

Zapsala: Bc. Eliška Petrlová 

 

Ve Tvrdonicích dne 4. 5. 2022 

 

 

 

 

Předseda: Mgr. Vojtěch Pospíšil   .................................................... 

 

 

 

 

 

Místopředseda: Mgr. Josef Osička    .................................................... 


